



Protokoll
fört vid
Distriktsrådsmöte i Distrikt 101-U den 18 augusti 2012

Närvarande: se Bilaga 1

1 Mötets öppnande

Mötet öppnades av Christer Pehrson som hälsade alla välkomna.

2 Val av ordförande att leda mötet

Christer Pehrson valdes till ordförande för mötet.

3 Val av sekreterare

Martina Nordlund valdes till sekreterare för mötet med uppgift att föra protokoll från mötet.

4 Val av justerare

Christian Flodin och Bo Östlinder valdes att tillsammans med ordföranden justera dagens protokoll.

5 Fastställande av röstlängd

Förteckningen i Bilaga 1 över närvarande delegater med rösträtt fastställdes som röstlängd.

6 Fråga om kallelse skett i föreskriven ordning

Ordföranden redogjorde för att enligt stadgarna ska kallelse till Distriktsrådsmöte ske



minst 14 dagar före mötet, att kallelse till dagens möte sändes till Distriktsrådets ledamöter samt klubbarnas presidenter och sekreterare den 3 augusti 2012. Det konstaterades därmed att dagens möte var behörigen sammankallat.

7 Anmälan av övriga frågor

Ordföranden anmälde fråga rörande information från konventet i Busan samt information om utbildningshelgen 15-16 september 2012.

8 Fastställande av Dagordning

Med justering för punkt 7 ovan godkändes Dagordningen för mötet.

9 Ordförandens information

Ordföranden informerade om följande.

Beträffande Guvernörsrådet fattades vid första Guvernörsrådsmötet beslut om formalia såsom firmateckningsrätt och delegering av vissa beslut till Arbetsutskottet. Därefter har Guvernörsrådet, per telefon och e-mail, fattat beslut om följande ändring i Guvernörsrådets arbetsformer. För att öka Guvernörernas integritet kommer Guvernörsrådet fortsättningsvis att fatta sina beslut vid enskilt möte där enbart Guvernörerna och Arbetsutskottets ledamöter är närvarande. Besluten med motiveringar redovisas därefter för hela mötet. Besluten ska betraktas som kollegiala beslut innebärande att omröstningens utfall och Guvernörernas enskilda överväganden ej ska redovisas. Nästa Guvernörsrådsmöte äger rum i Malmö den 25-26 augusti 2012.

Aktiviteter på riksnivå är enligt verksamhetsplanen bl.a. stöd till katastrofverksamheten, stöd till handikappidrott, stöd till internationellt ungdomsutbyte, deltagande i Radiohjälpens "Världens Barn-insamling" samt arrangera en Röda Fjädern-kampanj till stöd för Barndiabetesfonden. Inom distriktet arbetar vi vidare med att starta en studentklubb i Uppsala, arbeta fram utbildningspaket samt starta ett "kollo" för utsatta barn. Alla distriktets klubbar kommer att, per post under augusti-september månad, få särskild information om det planerade kollo. Stig arbetar vidare med ett projekt om musiktalangtävling för ungdomar.

Det som upplevs som ett avstånd mellan klubb/medlem och distrikt ska abetas bort.



Det må anses som enbart symbolhandlingar men ändock; vikingaloggan kommer under året inte att användas på brevpapper och hemsidan samt kommer distriktsledningen att använda beteckningarna Ordförande och vice Ordförande.

Handlingsplan för varje ansvarsområde, för att sedermera underlätta avrapportering till ordföranden, och därmed spara tid vid möten, så att vi på mötena kan fokusera på framtidsfrågor.

10 Information av Distriktskassören

Distriktskassören föredrog Resultaträkning och Balansräkning per den 30 juni 2012, se Bilaga 2.

11 Information om utbildningssituationen

Informerades om planerade informationsteam, utbildningshelg och Lions ledarskapsutbildning. Ordföranden informerade om att vi budgeterat för att sända 10 medlemmar till Lions egen ledarskapsutbildning och samtliga ombads att medverka till att identifiera och stimulera medlemmar att delta i utbildningen.

12 Rapporter om zonerna

Vikten av zonerna diskuterades och det konstaterades att det finns exempel på gott samarbete mellan klubbar inom zoner. Ökad kunskap om andra medlemmar och klubbar skapar gott underlag för samarbete. Zonordförandena ombads att undersöka värdet av och hur utbyte mellan klubbarna skulle kunna organiseras genom att en eller två medlemmar i en klubb besökte en annan klubbs månadsmöte. Det kan förutses redan nu att zonerna kommer att bli ombedda att utföra ett växande antal arbetsuppgifter.

13 Rapporter / programförklaringar

Ordföranden redogjorde för följande.

Redovisningen under denna punkt i dagordningen kommer att bli något förändrad från och med nästa Distriktsrådsmöte. Orsaken är att för varje ansvarsområde inom Distriktsrådet kommer en programförklaring/handlingsplan med milstolpar att



utarbetas. Ansvariga ombeds att inför varje Distriktsrådsmöte rapportera status beträffande handlingsplanen. Ordföranden kommer sedan att rapportera väsentliga händelser.

Beträffande Röda Fjäders aktiviteten hade Gunilla Persson i brev meddelat att under augusti/september kommer brev att sänds ut till alla klubbarna med information och vilka planer klubbarna har. Klubbarna ska meddela Gunilla vem de har som RF-ansvarig. Ingen distriktsaktivitet är planerad men det är möjligt om man så önskar att göra en zonaktivitet. De klubbar som arbetar med insamlingsbössor måste klistra på de utsända märkena om Svensk insamlingskontroll.

Beträffande LCFF redogjorde Berith Blom-Bülow för att årsredovisningen var klar och att den granskades av revisorerna. Av insamlade 3,54 miljoner kronor har c:a 90% utbetalats. För närvarande finns 39 forskningsprojekt. Årsredovisningen finns publicerad på LCFF hemsida.

Beträffande Info/PR redogjorde Stig Lundqvist för att planen är att förbättra klubbarnas information till allmänheten om vad Lions gör och vilka ändamål vi stöder. Arbetet börjar med den egna klubben och klubbens resultat bör visas upp i närområdet.

Beträffande hemsidan hade Lennart Åhrberg meddelat att den kommer att installeras inom kort.

Bengt Parkstam redogjorde beträffande LCIF att han som ny distriktskoordinator ser en stor utmaning i att hantera detta område med syn, funktionshinder och katastrofer i fokus.

Henrik Thomsen, ansvarig för internationella relationer, påtalade att vi har en klimatkris med för mycket regn, för mycket sol, att skördar förstörs mm. Befolkningsfrågan, ekonomiska kriser och resursbrister leder till problemen är många. BioGas är ett projekt helt i denna linje. - Världens Barn aktiviteten sänds i TV den 7 oktober och med uppföljning den 12 oktober. Insamling med bössor rekommenderas under dessa dagar. - Trädplanteringsprojektet i Katmandu är avslutat.

14 Ev. beslut om rekommendation till klubbarna rörande deltagande i Röda Fjäders kampanjen

Ordföranden redogjorde för följande.



Vid ett klubbbesök under hösten 2011 lämnades information om misstanke att en Lions medlem erhöll lön från Röda Fjädern insamlingen. Christer Pehrson ombads och åtog sig att utreda saken. Efter diverse utredningsarbete ställdes följande fråga till berörda personer: *"Den relevanta frågan är därmed om posten "Övriga externa kostnader" i 2009 och 2010 års redovisningar inkluderar något belopp som direkt eller indirekt har utbetalats till någon Lionsmedlem som ersättning för nedlagd tid, dvs. ej ersättning för resor och uppehålle".* Något svar på frågan som den formulerats lämnades aldrig.

Ordföranden föreslog att saken därmed skulle anses vara avslutad och att, med den ovan lämnade informationen, mötet lämnade till klubbarna att avgöra om de skulle delta i Röda Fjädern insamlingen eller ej. Mötet beslutade i enlighet härmed.

15 Val av firmatecknare

Beslutades att utse Staffan Lundmark, LC Österåker, att i förening med Christer Pehrson teckna Lions Distrikt 101-Us firma. Göran Wretborns firmateckningsrätt ska upphöra i samband med att nämnda firmateckningsrätt har delgivits banken och ska ersättas med fullmakt för Göran Wretborn att disponera Distriktets bank- och plusgirokonton.

16 Diskussion rörande Distriktets strategier 2012-2017

Ordföranden redogjorde för att under detta verksamhetsår kommer fokus att riktas på trivsel i klubbarna (medlemsvård), utbildning och bra aktiviteter. Ledamöterna ombads att fundera vidare på vad en strategiplan för de närmaste 5 åren borde omfatta. Ordföranden åtog sig att återkomma med förslag till strategiplan och vädjade till ledamöterna att återkomma med sina synpunkter.

17 Övriga frågor

Ordföranden föreslog att pkt 18 "DGs information från Conventet i Busan" skulle ersättas med Information av Sig Lundqvist rörande Utbildningshelgen 15-16 september 2012. Mötet accepterade förslaget.

18 Utbildningshelgen 15-16 september 2012

Beträffande utbildningshelgen den 15-16 september informerade Stig Lundqvist om



följande. Vi kommer att vara uppdelade i 3 st. grupper vilka disponerar var sitt grupprum Ett grupprum disponeras av medföljande partners. Utbildningen kommer inte att vara en funktionärsutbildning (som i Sigtuna förra året) utan ha en mer allmängiltig karaktär men vara fokuserad på ledarskap, medlemsvård och information/PR. Efter lunch kommer grupperna att få redovisa sina slutsatser.

18 Avslutning

Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat.

Vid protokollet:

Justeras:

Martina Nordlund

Christer Pehrson

Christian Flodin

Bo Östlinder